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Eredmény és ígéretek
„Nagyon komoly ered-
ményt értünk el, érez-
zük a súlyát, hiszen ez 
egy nagyon komoly fel-
hatalmazás, elvárás és 
felelősség. Ennek a fele-
lősségnek a tudatában 
szeretnénk továbbra is 
együtt dolgozni azok-
kal, akik városunknak, 
az itt élő embereknek 
a sorsát jobbá szeret-
nék tenni. Számítunk 
minden képviselőre, 
képviselőjelöltre aki in-
dult a választáson. A jó 
ötleteket támogatjuk, 
igyekszünk együtt dol-
gozni a térség ország-
gyűlési képviselőjével, 
illetve mindenkivel, 
aki segítségünkre tud 
lenni, aki a város érde-
kében tenni szeretne...” 
- nyilatkozta a Tapolcai 
Médiának Dobó Zol-
tán a választás éjszaká-
ján. A polgármester és 
a tagjaiban jelentősen 
megújult Egységben 
Tapolczáért Egyesület 
nagy arányú választási 
győzelme az előzmé-
nyek figyelembevételé-
vel nem kis eredmény-
nek számít. Az öt évvel 
ezelőtti egység ugyanis 
már hosszú hónapok-
kal ezelőtt megbomlott, 
az egyesület önkor-
mányzati képviselőiből 
négyen, gyakorlatilag a 
teljes képviselői csapat 
fele úgy gondolta, hogy 
más irányba szeretné 
hajtani a város szeke-
rét, másként döntene 
számos, a tapolcaiakat 
érintő kérdésben. Egy 
ilyen szervezeti trau-
mát, válságot túlélni, 
kezelni, a keletkezett 
politikai- és várospo-
litikai ellenszélben a 
választói bizalmat meg-
kapni nagy fegyver-
tény volt. Ami biztos, 
a választók a voksaik-
kal ezúttal elmondták 
a véleményüket. Most 
azokon a helyi- és or-
szágos politikusokon a 
sor, akik bármely oldal-
ról gazdag ígéreteket 
fogalmaztak meg a ta-
polcaiak irányába.
                /Töreky László/        

JEGYZETEgységben nyertek 

Tapolca mind a nyolc 
választói körzetében az 
Egységben Tapolczáért 
Egyesület (ETE) jelöltjei 
szerezték meg a választók 
többségének bizalmát.

Dobó Zoltán az érvényesen 
leadott szavazatok  64.85 
százalékát megszerezve 
lett a város- immár har-
madik ciklusát megkez-
dő- polgármestere. A Sibak 
András polgármesterjelölt 
vezette Élhetőbb Városun-
kért Egyesület, továbbá a 
Mi Hazánk, illetve a füg-
getlenként induló jelöltek 
jellemzően nem tudták 
érdemben befolyásolni az 
eredményeket. Konczek 
Tímea az 1-es számú kör-
zetben a leadott és érvé-

nyes 1053 szavazat 43.49 
százalékát szerezte meg, 
458 szavazattal lett a város 
önkormányzati képviselője. 
Az ETE jelöltje legnagyobb 
riválisait, a független Hor-
váth Gábort (265), illetve 
Töreky Ferencet (271),  a 
Fidesz-KDNP jelöltjét uta-
sította maga mögé. A 2-es 
körzetben Tölgyes Zsolt 
50.8 százalékkal, összesen 
476 szavazattal  nyert a 
391 érvényes voksot szer-
zett fideszes Lenner László 
előtt. Pass Sándor Tapolca 
alpolgármestere magabiz-
tos győzelmet aratott a 3-as 
választókörzetben. Az ott 
lakók 56.89 százaléka sza-
vazott rá, FIDESZ-KDNP-s 
ellenlábasára, Neszler Imre 
Attilára a helyi választók 

30.04 százaléka voksolt. 
A 4-es választási kör-
zetben Bertalan Csaba a 
szavazatok 44.47 százalé-
kát megszerezve nyert a 
FIDESZ-KDNP-s Molnár 
Attila Ádám (37.59) előtt. 
AZ ETE nyert az 5-ös kör-
zetben is, Dalmai Melinda 
a körzetben érvényesen 
leadott 925 szavazat 51.57 
százalékát gyűjtötte be. 
Ebben a körzetben Máté 
Sándorné, a Fidesz-KDNP 
színeiben 29.84 százalé-
kon, míg dr. Décsey Sándor 
11.78 százalékon zárt. Ma-
gabiztos győzelmet aratott 
a 6-os körzetben Buzás 
Gyula. Az ETE jelöltje a 
leadott voksok 61.15 szá-
zalékát szerezte meg, Tö-
rőcsik Attila Fidesz-KDNP 

jelölt ennek a felét, 31.34 
százaléknyi voksot kapott 
a tapolcai választóktól. Ha-
sonló arányban vitte a 7-es 
körzetet Puskás Ákos (61.74 
százalék). Az alpolgármes-
ter a fideszes Horváthné So-
mogyi Ildikót (32.52 száza-
lék) utasította maga mögé. 
Tapolca 8-as számú válasz-
tói körzetében, Diszel vá-
rosrészben már jóval szo-
rosabb eredmény született. 
Rózsa Dávid, az Egységben 
Tapolczáért Egyesület je-
löltjére az érvényesen sza-
vazók  35.64 százaléka (175 
szavazó) adta le voksát, a 
Fidesz-KDNP-s Horváth 
Miklósné 153, míg a füg-
getlenként induló jelenlegi 
képviselő, Tóth Bálint 133 
szavazatot szerzett. /tl/

Tapolca mind a nyolc választókörzetében győzött az egyesület

A 2024-es önkormányzati választás éjszakáján, az eredmények kihírdetését követően álltak kameránk elé az  Egy-
ségben Tapolczáért Egyesület jelöltjei. Minden választókörzetben megszerezték a képviselői mandátumhoz szük-
séges voksokat. A város polgármestere immár harmadszor kapott felhatalmazást a tapolcai választóktól    Fotó: tl
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Tapolcai Rendőrkapi-
tányság 2023-as évéről 
szóló beszámolót köve-
tően, a Dobó lakótelep 
haditechnikai parkjának 
sorsa, felállításának ter-
vezett helyszíne körül 
alakult ki parázs vita a 
legutóbbi képviselő-tes-
tületi ülésen. A TIAC 
kára, a város problémá-
ja: az önkormányzatnak 
31 millió forintot kellett 
elkülönítenie a Magyar 
Labdarúgó Szövetség ál-
tal lefolytatott TAO pénz-
ügyi ellenőrzés során 
keletkezett visszafizetési 
kötelezettség teljesítésére.

Suszter Tamás, a vármegyei 
rendőrkapitányság bűn-
ügyi főkapitány-helyettese 
és Szoboszlai Tibor tapolcai 
kapitányságvezető beszá-
molójából kiderült, hogy 
a 2022-es évhez képest je-
lentősen nőtt a rendőrség 
nyomozás-eredményességi 
mutatója 2023-ban, a rend-
őri eljárásban regisztrált 
bűncselekmények száma 
pedig 193-ról 173-ra csök-

kent Tapolca területén. El-
hangzott, bár a közterüle-
teken 2023-ban a megelőző 
években megszokottnál 
több órát töltöttek a rend-
őrök, de a rendőrségi jelen-
lét további fokozása szük-
séges. Tavaly nőtt a lopások 
és a rongálások száma, 
ugyanakkor a testi sérté-
sek száma csökkent. Emel-
kedett viszont a személyi 
sérüléssel járó balesetek 
száma (15-ről 22-re) és egy 
halálos baleset is történt 
2023-ban. Ittas állapotban 
okozott személyi sérülés-
sel járó baleset mindössze 
egy volt Tapolcán. Szó-
ba került, hogy a városi 
traffiboxok beváltották a 
hozzájuk fűződő reménye-
ket, óvatosabb közlekedés-
re sarkallták az autósokat. 
Szoboszlai Tibor kiemel-
kedőnek minősítette a 
város önkormányzatával 
folytatott együttműködést, 
mint mondta, Tapolca ko-
moly erőfeszítéseket tesz a 
közbiztonság erősítéséért 
és anyagilag is támogatja 
a rendőrkapitányságot. A 
kapitány dicsérte a Tölgyes 
Zsolt vezette helyi polgár-
őrséget, illetve méltatta a 
tapolcai polgárőrökkel vég-
zett munka, stratégiai part-
nerség előnyeit és eredmé-
nyességét. Suszter Tamás 
szintén megköszönte a 
város támogatását a plusz 
rendőri szolgálatteljesí-
tések anyagi fedezetének 

biztosításában, a térfigyelő 
kamerák-, a traffiboxok-, 
és az okoszebra fejlesztések 
területén. Ezek az eszközök 
mind a lakosság biztonsá-
gát szolgálják és a felderíté-
sek számának növeléséhez 
járultak, járulnak hozzá – 
fogalmazott.
A rendőrségi beszámolót 
igen, Horváth Gábor kép-
viselő hadiparkot érintő 
ötletét azonban elutasította 
a testület. A korábbi hely-
színről elszállított Hadi-
technikai Park új, végleges 
helyszínéül a Szivárvány 
óvoda kertjét jelölte meg 
a városrész jelenlegi ön-
kormányzati képviselője. 
Úgy érvelt, az óvodakert 
jelenlegi szerepe megszű-
nik, amikor a Veszprémi 
Főegyházmegye megépíti 
saját tulajdonú óvodáját, a 
földterület elhelyezkedése 
pedig biztosítja a park lá-
togatottságát, tekintettel 
a közelében elhaladó 77 
sz. főútra, valamint az or-
szágos turista (kéktúra) és 
kerékpár útvonalra. Dobó 
Zoltán polgármester úgy 
reagált, nagyon fontos, 
hogy ezek a hadtörténeti 
eszközök megfelelő hely-
re kerüljenek. Viszont az 
óvoda és a nőtlen tiszti 
szálló épületét a jövőben 
szociális bérlakások cél-
jára szeretné hasznosítani 
a város, ezért az épületek 
melletti megfelelő számú 
parkoló kialakítása az el-

sődleges a város fejlődé-
se érdekében. Horváth 
Gábor egyetértett a nőt-
len szálló átalakításával 
kapcsolatos tervvel, de az 
óvodai épületet inkább 
közösségi házzá alakíta-
ná, amely szerinte járna a 
lakótelepen élő 1500 em-
bernek, elegendő számú 
parkoló így is maradna 
hely – fogalmazta meg vé-
leményét. Végül négy igen, 
négy nem, és két tartózko-
dás mellett elvetette hadi-
technikai eszközök végle-
ges helyének kijelölését a 
testület.
A polgármester és az al-
polgármesterek fontosabb 
tárgyalásai napirendi pont 
alatt számolt be az egyik 
Y épületben a napokban 
bekövetkezett gázrobba-
nás körüli fejleményekről 
Dobó Zoltán. A polgár-
mester megköszönte a 
mentősöknek, a rendőr-
ségnek, a katasztrófavé-
delmi szakembereknek, 
a szociális osztályon dol-
gozó kollégáknak a gyors, 
szakszerű, empatikus mun-
káját, hozzáállását. Elhang-
zott, a balesetet szenvedett 
idős hölgy állapota válsá-
gos (szerk. megj. később 
életét vesztette). A robba-
násban sérült két lakás tu-
lajdonosainak pedig anyagi 
segítséget nyújtott a város, 
így a kártalanítási munká-
latok elkezdődhettek. 
...Folytatás a 3. oldalon...

12 napirendi pont, rendőrségi beszámoló, viták 
a haditechnikai park és a TIAC körül
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...Folytatás a 2. oldalról...
A képviselő-testület egy-
hangúlag támogatta, hogy 
az önkormányzat bruttó 
31.000.000 Ft keretössze-
get biztosítson a Tapolcai 
Ifjak Atlétikai Club Városi 
Sportegyesület(TIAC) ré-
szére “a kiegészítő támo-
gatás terhére elszámolt 
földmunka – Magyar 
Labdarúgó Szövetség által 
lefolytatott TAO pénzügyi 
ellenőrzés eredménye-
ként esetlegesen előírásra 
kerülő visszafizetési kö-
telezettség teljesítésére.” 
Az előterjesztés háttere, 
hogy a sporttelep nagy-
pályáját érintő beruházás 
során 1500 köbméternyi 
föld kézi megmozgatásá-
val járó kiegészítő föld-
munkát számoltak el, de 
a munkáról az építésve-

zető nem tudott, az épí-
tési naplóban pedig nem 
szerepelt. A kiegészítő 
földmunkákra vonatkozó 
alátámasztó dokumentu-
mok közül az árajánlatot, 
a teljesítési igazolást, és a 
fotódokumentációt ezért 
az Egyesület az MLSZ-
nek nem tudta benyúj-
tani. – Az említett doku-
mentumok, ha voltak is, 
nem kerültek elő és nincs 
a NAV által lefoglalt ira-
tok között sem – erősítette 
meg Rédli Károly, a TIAC 
jelenlegi elnöke.
Az ülés további napirendi 
pontjait, köztük a szava-
zatszámláló bizottságok 
tagjainak megválasztását 
és az Ovisokért Alapít-
vány támogatását egyhan-
gúlag támogatták a testü-
let tagjai. /Töreky L./

Ülésezik a város képviselő-testülete                      Fotó: tl

Egy hónap leforgása alatt 
kicserélték az ablakokat 
és hamarosan minőségi 
szigetelést is kap a (a 80-
as években kollégiumi 
épületként funkcionáló) 
Keszthelyi út 47-es tár-
sasház.

Kazinczy Zoltán közös 
képviselő a Tapolcai Mé-
diának elmondta, gyors és 
hatékony anyagi és ügy-
viteli segítséget kaptak a 
várostól, amikor jelezték, 
hogy szeretnék szigetelni a 
házat. – Korábban 25 mil-
liós kivitelezői ajánlatok 
érkeztek a munkára. Segít-
ségért fordultunk Tapolca 
polgármesteréhez, hiszen 
a társasházban szociális 
bérlakások is vannak, az 
alsó szint önkormányzati 
tulajdonban van. Az ön-
kormányzat szakembere-
ivel megvizsgáltuk a kér-
dést és arra jutottunk, hogy 
a szigetelést előzze meg az 
ablakok cseréje. A hivatal 
nagyon gyorsan reagált, 
felmérték, majd vállalko-
zót kerestek és rendkívül 
gyorsan, gyakorlatilag egy 

hónap alatt lezajlott a be-
ruházás. A szigetelés 18 
millió forintba fog kerülni, 
amihez gazdaságos banki-
lakáskassza konstrukciót 
is sikerült találnunk, 15 
millió forint hitelt kapunk 
az egyik banktól. A ház 10 
centiméteres teljes külső 
szigetelést kap, az erkélyek 
falaira is kerül szigetelés, 
amit le is festenek – mond-
ta Kazinczy Zoltán. Dobó 
Zoltán polgármester arról 
tájékoztatott, hogy a tár-
sasházban négy szociális 
bérlakása van az önkor-
mányzatnak, ezek állapo-
tának megőrzése, gazdasá-
gosabb fenntarthatósága, 
javítása és értéknövelése 
fontos Tapolcának. Töl-
gyes Zsolt, a városrész ön-
kormányzati képviselője 
is méltatta a beruházást, 
elmondta, korábban a 
Keszthelyi út 37, a “Spe-
nótház” újult meg hasonló 
formában és “nagyon szép 
lett”. – Bízom benne, hogy 
az itteni lakóközösség is 
elégedett lesz a végered-
ménnyel – fejezte ki remé-
nyét. /Töreky L./

Leszigetelnek egy társasházat,
az önkormányzat is segít

Két darab, korábban 
Svájcban használt, kivá-
ló műszaki és esztétikai 
állapotú, klimatizált, 
alacsonypadlós (kék 
színű) Mercedes Citaro 
autóbuszok váltják fel 
hétfőtől a régi sárga 
helyijáratokat a város-
ban.

Dobó Zoltán polgármes-
ter elmondta, a Mercedes 
Citarokat önerőből vásá-
rolta meg a Városgazdál-
kodási Kft. A buszok árát 
az avulás mértékében öt 
év alatt fizeti meg a város 
az önkormányzati cég-
nek. Az immár klímával 
is rendelkező, kifejezet-
ten jó állapotú buszok 
további előnye a régiek-
kel szemben, hogy baba-
kocsit toló kismamák és 

mozgáskorlátozott uta-
sok számára lehajtható 
rámpa könnyíti meg a fel 
és leszállást. Megtudtuk, 
a 2018-ban üzembe állí-
tott régi buszok elhasz-
nálódtak, azokat részben 
tartaléknak megtartotta, 
részben leselejtezte és 

értékesítette a VG. Kft. 
Fotónkon Pass Sándor 
alpolgármestert és Dobó 
Zoltán polgármestert, 
Gáspár András, a VG. Kft 
igazgatója tájékoztatja a 
frissen érkezett járművek 
előnyeiről a városi strand 
parkolójában. /Töreky L./

Lecserélte a város a helyijárati buszokat

Gáspár András igazgató bemutatja a járművet   Fotó: tl

A Nemzeti Összetarto-
zás Napja alkalmából, az 
ország kétharmadának 
elvesztésével járó tragi-
kus Trianoni békediktá-
tum 104. évfordulóján 
tartott megemlékezést 
Tapolca önkormányza-
ta, a város Trianon em-
lékparkjában, a Köztár-
saság téren.

A Himnusz hangjait kö-
vetően Németh-Bende 
Szabolcs, a Batsányi János 
Gimnázum 11.A osztá-
lyos tanulója, Izer Janka 
– Drasche-Lázár Alfréd 
levele a turulról – című 
értekezését olvasta fel, 
majd Dobó Zoltán mon-
dott emlékező beszédet. 
A város polgármestere a 
Trianonnal elszenvedett 
súlyos veszteségek ismer-
tetése mellett, a magyar 
nemzet megosztottságá-
ra is felhívta a figyelmet. 
A polgármester úgy fo-
galmazott, Trianon nem 
csak a múlt egy tragikus 
fejezete a magyar nem-
zet számára, hanem az 
napjainkban is velünk 
él. – Mi magyarok gyak-
ran ostorozzuk magun-
kat, hivatkozunk a turáni 
átokra, nem értjük, hogy 
miért húzunk annyi felé, 
ahányan vagyunk. El va-
gyunk foglalva azzal, hogy 
felosztjuk egymást, meg-
bélyegezzük, kommunis-
tára, fasisztára, jobbolda-
lira, baloldalira osztjuk 
a társadalmat. Eközben 
nem vesszük észre, hogy 
egyazon nemzet, egyazon 
család tagjai vagyunk. Ma 

a magyar ajkú gyermekek 
több mint egyharmada 
nem Magyarországon 
születik meg, legtehetsé-
gesebb honfitársaink nem 
találják itthon a helyüket. 
Azt hiszem Trianonból 
nem sikerült tanulnunk 
– mondta a polgármester, 
aki szerint a magyarság 
történelmi tapasztala-
ta, hogy külső segítségre 
nem számíthat, ezért ön-
magában, a közösségen 
belüli kapcsolódási pon-
tok megtalálásában, te-
hetségének, erejének, 
szorgalmának kibonta-
koztatásában kell keresnie 
a megoldást. – Tegyünk 
meg mindent azért, hogy 
a legkisebb közössége-
inktől, a legnagyobbig 
megmaradjanak alapér-
tékeink. Ehhez az kell, 
hogy szeressük és meg-
becsüljük egymást, honfi-
társunkban az embert, az 
értéket, az egy nemzethez 
tartozást lássuk – kérte 
Dobó Zoltán. A beszédet 
követően nemzeti szala-
got helyezett el a tapol-
cai Trianon emlékművön 

a város képviseletében 
Dobó Zoltán polgármes-
ter és dr. Iker Viktória 
jegyző, illetve a Rákóczi 
Szövetség nevében Bá-
nyai Barbara és Kardos 
Marcell. Az eseményen a 
Tapolcai Vegyeskar adott 
műsort Haga Kálmán ve-
zényletével, majd az em-
lékműnél a helyi pártok, 
civil szervezetek és ma-
gánszemélyek gyújtottak 
gyertyát a Trianonnal el-
csatolt vármegyék neveit 
őrző emléktábláknál. /tl/

Megemlékezés a Nemzeti Összetartozás Napján

Gyertyát gyújtanak a város alpolgármesterei      Fotó: tl

A szalagkötés pillanatai a 
Trianon emlékműnél F: tl
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Tavaly az energiaválság 
okozta nehézségek miatt 
maradt el a csarnok ke-
rek 20. születésnapjának 
megünneplése.
Pünkösd vasárnap bepó-
tolták: 

Halász Rebeka, Tóth Kiara, 
Postás Józsi és Márió kon-
certjével tette emlékeze-
tessé és szórakoztatóvá 21 
éves múltját a Csermák Jó-
zsef Rendezvénycsarnok. 
Tapolca országosan ismert 
sztárjai ezúttal szülőváros-
uk közönségét szórakoz-
tatták nagy sikerrel. Az 

előadók alaposan rácáfol-
tak a mondásra, hogy sen-
ki sem lehet próféta a saját 
hazájában. Mindannyian 
a maximumot nyújtot-
ták, a közönség pedig há-
lás volt érte. Az elhangzó 
slágerek több korosztály 
szívét is megdobogtatták, 
láthatóan jól szórakozott 
mindenki. Az 5-600 fős 
közönséget és az ünneplő 
intézményt a város nevé-
ben Dobó Zoltán köszön-
tötte. /tl/

Neves tapolcai előadók ingyenes 
koncertjével ünnepelt a csarnok

Színpadon Márió és zenekara                                  Fotó: tl

Halász Rebeka        Fotó: tl

Postás Józsi             Fotó: tl

Pedagógusnap elismerésekkel

Szolgálati emlékérmet 
vehetett át több nyugdí-
jas pedagógus, hárman 
díszdiplomát, ugyanany-
nyian miniszteri elisme-
rő oklevelet kaptak az 
idei pedagógusnapi ün-
nepségen. Az esemény-
nek a Tamási Áron Mű-
velődési Központ adott 
otthont május 31-én, 
pénteken.

Dobó Zoltán polgármes-
ter ünnepi gondolataiban 
a társadalom köszönetét 
tolmácsolta az ünnepeltek 
irányába. A polgármester 
a tanári szakma nehézsé-
geit egy kötéltáncos kihí-
vásaihoz hasonlította, aki 
óriási figyelmet kap, de 
az elvárás is hatalmas vele 
szemben. – Mindenki a 
legféltettebb kincsét, az 
óvodás, vagy iskoláskorú 
gyermekét bízza a peda-
gógusra. A pedagógus 
munkájára ezért hatalmas 

figyelem összpontosul, az 
elvárás nagy, és olyan em-
berektől érkezik, akik ön-
maguk gyakran a töredé-
kére sem képesek annak, 
amit látni szeretnének. A 
pedagógusnak, ahogy egy 
kötéltáncosnak, minden 
lépést alaposan meg kell 
fontolni, egyszerre kell 
figyelnie a szakmaiságra, 

főnökére, a fenntartó-, a 
gyermek-, a szülők érde-
keire és számtalan egyéb 
körülményre. És hiába 
van éppen rossz napja, 
hiába sújtják az elemek, 
tőle azt várja mindenki, 
hogy adott pillanatban a 
maximumot nyújtsa. – Mi 
szülők azt várjuk, hogy a 
pedagógus többet, jobbat 
adjon vissza nekünk, mint 
amit mi rábíztunk. Köz-
ben közösen sok mindent 
elveszünk a gyermek sza-
badságából, de mindezt 
azért tesszük, hogy egy-
szer valamilyen formában 
azt az elvett szabadságot 
visszaadhassuk számára 
– méltatta a pedagógus 
szakma nehézségeit és 
jelentőségét a város pol-
gármestere. A beszédet 
követően Dobó Zoltán 
polgármester és Fenyvesi 
Zoltán tankerületi elnök 
(a bejátszott méltatások 
után) ünnepélyesen át-
adták a szakmai kitünte-
téseket, díszdiplomákat. 
Arany díszdiplomát Kör-
mendi Istvánné, Vas dip-

lomát Nagy Lajos, Gránit 
díszdiplomát pedig Dr. 
Görcsös Mihályné dr. Ta-
kács Gizella vehetett át. 
Miniszteri elismerő okle-
vél kitüntetésben részesült 
Péni Béla, Varga Tiborné 
és Ekbauer Csabáné. A vá-
ros búcsúzott a nyugdíjba 
vonuló szakmabeliektől 
is: a Kertvárosi óvodából 
Nagy Bélánétól és Ekbauer 
Csabánétól. Pedagógus 
Szolgálati Emlékérem ki-
tüntetésben részesült a 
Tapolcai Bárdos Lajos Ál-
talános Iskola Székhely-
intézményéből nyugdíjba 
vonuló Krachun Éva és 
Somogyiné Nemes Ilona. 
Ács Ferencné, Grünceisz 
László, Hanczvikkelné 
Pete Anita és Róthné Sza-
lai Katalin a Kazinczy Fe-
renc Általános Iskolától 
köszönt el. Köszöntötték 
a Járdányi Pál Zeneisko-
lából nyugdíjba vonuló-
kat is: Takácsné Németh 
Magdolnát, Őri Jenőt, Péni 
Bélát és Román Ivánt. A 
pályakezdők között két 
járdányis pedagógust, 
Éder Tamás és Veres Ló-
ránt tanárokat üdvözöl-
hette a város. A rendez-
vény szép színfoltja volt 
Domján Rozina, Jurschik 
Gergő és Szabó Marcell 
10-es batsányis gimna-
zisták zenei triója. A fia-
talok produkcióit imádta 
a közönség, nagy tapssal 
köszönve meg dalokat. 
Olyan slágerek csendültek 
fel tőlük élő előadásban, 
mint a Bagossy Brothers 
Company Visszajövök, 
John Lennon Imagine, 
vagy éppen Balázs Fecó 
szerzeménye a Csönd éve 
című dal. A pedagógusnap 
– hagyományosan a város 
ajándékaként – pohárkö-
szöntővel és ünnepi vacso-
rával folytatódott a TÁMK 
aulájában. /Töreky L./

Kitüntetők és kitüntetettek együtt a Tamási Áron Művelődési Központ színpadán Fotó: tl

A Járdányi Pál Zeneisko-
la vonószenekarának 18 
tagja igazi minőségi mu-
zsikával, kifogástalan, él-
ményszámba menő zenei 
játékkal ajándékozta meg 
pünkösd alkalmából a he-
lyi zeneszerető közönséget 
a Tamási Áron Művelődési 
Központ színháztermé-
ben. 

A hangverseny zárófejeze-
tében a legfiatalabbak, az 
együttes utánpótlása, kezdő 
reménységei is bemutatkoz-
hattak. 
Olyan nagy klasszikusok, 
mint Schubert Katona in-
dulója, Boccherini népsze-
rű menüettje, Mozart Kis éji 
zenéje, majd a Keresztapa 
és a Profi című filmek meg-

unhatatlan főcímzenéi, de a 
Szépség és a szörnyeteg vi-
lághírű betétdala is felcsen-
dült a koncerten. A zenei 

élményt és minőséget a kö-
zönség gyakorta felhangzó, 
hosszantartó, őszinte tapsa 
is bizonyította. /Töreky L./

Pünkösdi zenei élmény felsőfokon

„A pedagógusok
munkájára nagy
figyelem
öszpontosul és
nagy a társadalmi
elvárás is velük 
szemben”

A zeneiskola vonósai hangszeres játék közben     Fotó: tl
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Elektromos seprőgép-
pel gazdagodott a város. 
A modern olasz gyárt-
mányú gép egy (éjsza-
kai) feltöltéssel egyhu-
zamban 7-8 órát képes 
üzemelni, nappal meg-
közelítőleg 15000 négy-
zetméternyi út, illetve 
járdafelület megtisztítá-
sára alkalmas, szenny-
tartálya 360 literes- tud-
tuk meg a gép minapi 
hivatalos átadásán.

– A járdák és a padkák 
állapotának karbantartá-

sában, azok megtisztítá-
sában lesz majd nagy se-
gítség az új seprőgépünk, 
a speciális jármű ugyanis 
3-4 ember munkáját is 
el tudja végezni – hang-
súlyozta Dobó Zoltán 
polgármester. Puskás 
Ákos alpolgármester la-
punknak elmondta, a 
CselleHáz Kft., mint a 
város közterületek kar-
bantartásáért felelős 
cége, még 2023 januárjá-
ban pályázott a Balatoni 
Fejlesztési Tanácsnál az 
elektromos eszközre. – A 

pályázat kedvező elbírá-
lásban részesült, a közbe-
szerzés megtörtént, a gép 
pedig május 14-én meg-
érkezett Tapolcára.A 30 
millió 885 ezer forintba 
kerülő seprőgép a 80 szá-
zalékos támogatású pá-
lyázatnak köszönhetően 
csak a vételi ár 20 száza-
lékába került a városnak 
– árulta el az alpolgár-
mester. Megtudtuk, a 
jármű teljesen elektro-
mos, rendkívül költség-
hatékonyan dolgozik és 
gyakorlatilag nulla ká-
rosanyag-kibocsátású. A 
forgalmazó Royal Kert. 
kft. képviselője, Gulyás 
György termékmene-
dzser szerint, rendkívül 
kicsi a gép meghibáso-
dásának lehetősége, mi-
közben teljesítményben 
azt tudja, amit a nálánál 
jóval nagyobb belsőégésű 
motorok. Mindezek mel-
lett a szerkezet kompakt 
méretei lehetővé teszik, 
hogy a járdafelületeken, 
forgalom elől elzárt ré-
szeken, parkolókban, 
parkokban, sétányokon 
dolgozzon.
                            /Töreky L./

Üzemben az új elektromos seprőgép

Az új tapolcai seprőgép próba előtti szemléje    Fotó: tl

A terem falain látható 
festményeket a Tapolcai 
Értékmegőrző Egyesület 
meg is vásárolta a közel-
múltban, azonban azok 
árát nem tartja meg a mű-
vész. A pénzt egy tapolcai 
iskola kapja majd- árulta 
el az alkotó, Tihanyiné 
Bálint Zsuzsanna. 

A képeket, a képzőművészt 
és a helyszínt Navracsics 
Tibor miniszter, ország-
gyűlési képviselő méltat-
ta, majd ünnepélyesen 
megnyitotta a kiállítást. A 
tárlat érdekessége, hogy a 
festményeknek a Tapolcai 
Értékmegőrző Egyesület 
nem csak kiállítási hely-

színt biztosított, hanem 
meg is vásárolta azokat. 
Tihanyiné Bálint Zsuzsan-
na azonban nem tartja 
meg a festményekért ka-
pott milliós összeget, azt 
egy helyi iskolának ajánlja 
fel- hangzott el az érintet-
től, aki egyelőre nem fedte 
fel, hogy konkrétan melyik 
tapolcai iskolának adomá-
nyozná a pénzt. Neszler 
Imre Attila, az egyesület el-
nöke ígérte, a jövőben nem 
csak az Ózsinagógában 
lesznek láthatók Tihanyiné 
Bálint Zsuzsanna alkotá-
sai, azokat vándorkiállítás 
keretében, Tapolcán kívül 
is megmutatják majd a kö-
zönségnek. /tl/

Kiállítás és jótékonyság

Tihanyiné Bálint Zsuzsanna és Neszler Imre     Fotó: tl

Találkoztak, és jól érezték magukat

A Vasutas Nyugdíjasklu-
bok Országos Szövetsé-
gének tapolcai tagjai és 
távoli városokból érkezett 
klubtársaik a Tapolca-
Diszeli Artemisz Panzió 
éttermében tartották idei 
regionális találkozójukat. 

Az évről évre megrende-
zett esemény vendéglátója, 
fő szervezője ezúttal is a 
tapolcai vasutas nyugdí-
jas klub, illetve annak el-
nöke, Németh Mária volt. 
Az eseményen részt vett 
és köszöntötte a tagságot 
Molnár Géza, a Vasutas 
Nyugdíjasklubok Orszá-
gos Szövetségének elnöke 
és Dobó Zoltán, Tapolca 
város polgármestere is. A 
Batsányi Népdalkör és a 
Batsányi Táncegyüttes mű-

sorával, zenével, tánccal, 
ünnepi ebéddel fűszere-
zett esemény előtt Németh 
Mária elnökasszony adott 
interjút a Tapolcai Mé-
diának. - Nagyon boldog 
vagyok, hogy hívásunkra 
szép számmal eljöttek a 
klubtagok, többek között 
Sopronból, Székesfehér-
várról, Celldömölkről, 
Szombathelyről, Buda-
pestről és Nagykanizsáról 
is vártuk a testvérklubok 
nyugdíjasait. Ebben a ne-
héz gazdasági helyzetben is 
fontosnak tartjuk, hogy ne 
maradjunk magányosan a 
négy fal között. Igyekszünk 
összetartani, kell, hogy jól 
érezzük magunkat, kelle-
nek az ilyen napok- fogal-
mazott a vasutas nyugdíjas 
klub helyi elnöke. /tl/

Sokan voltak, mert kedvelik egymás társaságát  Fotó: tl

Idén is a diszeli Artemisz 
Panzió adott otthont a 
nosztalgikus és baráti 
hangulatú nyugdíjas mun-
katársi összejövetelnek.

 Megtudtuk, igazi, összetar-
tó baráti közösség az övék, 
viszonylag sűrűn találkoz-
nak. A köznyelvben csak 
Szputnyikként emlegetett 
különleges építményt az 
Intersputnik Nemzetközi 
Űrkommunikációs Szer-
vezet programja keretében 
építették meg a Varsói Szer-
ződés tagállamai polgári 
űrtávközlési célokra, 1978-
ban adták át hivatalosan. 
Hogy miért nem egy kör-

nyékbeli magaslatra épült? 
Mert egy elektroszmogtól 
mentes helyre volt szük-
ség, amit a taliándörögdi 
völgykatlan biztosított. A 
létesítmény szakdolgozó-
inak feladata hajdanán a 

nemzetközi, elsősorban 
televíziós- , kisebb részben 
telefonos összeköttetések 
megteremtése volt a Föld 
kétharmadának távoli te-
rületei között, Ausztráliától 
Brazíliáig. /tl/

Ismét együtt az űrtávközlési állomás dolgozói

Egy összetartó kollektíva volt az övék                        Fotó: tl

Az XXVIII. Országos Cse-
csemő és Kisded Gondozó 
Verseny pécsi döntőjében 
a Batsányi János Gimná-
zium csapata több egész-
ségügyi szakközépiskolás 
vetélytárs csapat előtt is 
nyerni tudott a hétvégén. 

A Tinimamik néven induló, 
győztes gimnáziumi formá-
ció tagjai Szennyai Berna-
dett Flóra 10. A, illetve Moór 
Dóra és Török Blanka 11. A 
osztályos tanulók voltak, fel-
készítőjük Szabóné Takács 

Mária védőnő. A szóban 
forgó versenyen első helyet 
szerzett a Bárdos Lajos Álta-
lános Iskola -Batsányi János 

Magyar Angol Kéttanitasi 
nyelvű Tagintézménye -Ba-
tsányi Babák csapata is. /
Fotó: helyszíni felv./

Csecsemőgondozásban az ország legjobbjai között
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A Tapolca Város Kábí-
tószerügyi Egyeztető 
Fórum a Veszprém Vár-
megyei Önkormányzat 
által benyújtott KAB-
KEF-21-004 számú pá-
lyázatban együttműkö-
dő partner. A pályázat 
benyújtása három éve a 
megyében több KEF ösz-
szefogásával történt.

A Tapolcai KEF célja volt, 
hogy az elmúlt 6 évben 
kialakult szakmai munka 
szélesebb körre kiterjed-
jen, így megvalósuljon az 
interdiszciplinaitás.
A pályázat keretében há-
rom alkalommal találkoz-
nak a tagszervezetek. A 
2024.05.22.én megvalósult 
ülés alkalmával szerve-
zetfejlesztés történt. Cél-
ként fogalmazódott meg, 

az eddig passzív tagok 
motiválása, a szervezetek 
elhelyezkedése és felada-
ta a KEF munkájában. A 
szervezetfejlesztés során 
előtérbe került az intézmé-
nyek szervezeti struktúrá-
jának különbségéből adó-
dó látásmód. A rendőrség, 
az iskolák és a szociális 
ellátó rendszer perspek-
tívájának közös fókuszba 
helyezése azt az igényt 
hívta életre, hogy az új vá-
rosi drogellenes stratégia 
részletesen tartalmazza az 
együttműködés kereteit. A 
KEF koordinátori szerepé-
vel megvalósulhat a több-
szintű, ellátó rendszereket 
összekötő hatékony segít-
ségnyújtás. 
A 06.06. ülés témája a vá-
rosi drogellenes stratégia 
átdolgozása volt. Jelenleg 

nincs az országra érvé-
nyes stratégia, de a tapol-
cai szervezet elkötelezett, 
hogy helyi igényekre rea-
gáló dokumentumot dol-
gozzanak ki. Elemezték a 
nemzetközi és hazai proto-
kollokat és ezeknek megfe-
lelően készítettek tervet az 
új stratégia elkészítéséhez. 
A 2018. évi megalakulást 
követően passzív tagszer-
vezetek becsatolása érde-
kében a közös szakmai 
nyelv átadásával, narra-
tívák megfogalmazásával 
foglalkoztak a szerveze-
tek. A pályázat keretében 
06.26-án kerül sor a kö-
vetkező szakmai fórum-
ra, melynek fókuszában 
a professzionális szakmai 
munka jövője és a szakmai 
párbeszéd elmélyítése áll.             
                                           (x)

A drogellenes stratégia átdolgozása

Bene Károly kocsmájában 
tartották gyülekezőjüket 
a Hajagos-hegy és a mi-
nőségi borok rajongói, az 
idei diszeli gyepütiprás 
résztvevői. Az induló 
(és érkező) helyszínen 
a résztvevők hangulatát 
Knolmajer Ferenc be-
mutatott bor tételei és 
Hangodi László izgalmas 
és szórakoztató helytör-
téneti előadása alapozta 
meg.

A csapatot Tóth Bálint, a 
városrész önkormányzati 
képviselője köszöntötte, 
majd átadta a szót Hangodi 
Lászlónak. A történész, 
főmuzeológus a rendez-
vény jellegéhez igazítva, 
könnyed, szórakoztató 
formában tálalt történel-
mi visszatekintésében, el-
sősorban a környék római 
kori világába tett izgalmas 
múltidéző szellemi kirán-
dulást. Közben a kocsma-
asztalra kerültek a Trió 
pince kiváló borai, amelyek 
készítéséről, jellegéről a 
legilletékesebb, Knolmajer 

Ferenc beszélt a jelenlévők-
nek. A diszeli gyepütiprás 
egyébként ezúttal öt 
hajagosi gazda tucatnyi 
bortételével ajándékozta 
meg a résztvevőket. Csillik 
Kristóf és családja pincé-
jénél azonban nem csak 
bort, de remek pálinkákat 
is fogyaszthattak a résztve-
vők. Ugyanott a szomszéd, 
Budai Mihály is bemutatta 
borospincéjének kincseit.  
Később Angyal Andrásnál 
is kiváló, palackérett, or-
ganikus borok kerültek a 
talpas poharakba. Farkas 
Imre pincéjénél (jelenleg 
csak szőlőt termel a gazda) 
a Csobánc Bormanufak-
túra, azaz a Gyepütiprás 
“zászlóvivője” Tóth Bálint 
képviselő mutatta be, hogy 
mi keletkezett az utóbbi 
időben pincéjének mélyén. 
Az elfogyasztott jó boro-
kat, s velük a testi, szellemi 
feltöltődést a has feltöltése 
követte. Bene Károly ezút-
tal is kifogástalan főztjével 
csillapíthatták éhségüket 
a Hajagosról mámorosan 
visszatért “gyepütiprók”. /tl/

Gyepütiprók Diszelben

Indulás a Hajagosra, várták őket a jó borok           Fotó: tl

Minakami Hiroko és Liu 
Wei világkörüli turnéjá-
nak egyik magyarországi 
állomásaként Tapolcán, a 
Tamási Áron Művelődési 
Központban is koncertet 
adott.

A TÁMK szervezésében 
zajló hangversenyen klasz-
szikus műveket adtak elő 
saját stílusukban, illet-
ve számos japán, kínai és 
mongol dallam is felcsen-
dült. A konferanszié szere-
pét a sokáig Japánban élő, 

a japán nyelvet és kultúrát 
jól ismerő Kövesdi Anikó, 
a koncert legfőbb szorgal-
mazója, szervezője látta el. 
Hiroko nyugati hangszere-
ken játszott, míg Liu Wei 
a kínai és a mongol zenét 
képviselte. Utóbbi mestere 
az egyedi és utánozhatatlan 
„hoomii” torok éneklésnek. 
A legtöbben először hallot-
tak ilyet élőben, de szinte 
mindenkit elvarázsolt. A 
magyar ihletésű zenei vo-
nal sem maradt ki, Brahms 
Magyar táncok, illetve a 
Tavaszi szél vizet áraszt- 
című megunhatatlan hazai 
népdal gyöngyszem is be-
került a távolkeleti művé-
szek repertoárjába. A nem 
mindennapi élmény után 
a hálás közönség percekig 
felállva tapsolta a művésze-
ket. /tl/

Japán - mongol zenevarázslat

Kertész Károlyné Bárány 
Délibáb (Dézi) emlékére, 
Dézi terem névre keresz-
telte a tapolcai mozi a ta-
valy elkészült és azóta is 
töretlen népszerűségnek 
örvendő kistermét.

A névadó ünnepséget má-
jus 14-én tartották a hely-
színen. A meghitt hangu-
latú eseményre meghívták 
a családot, köztük a közel-
múltban elhunyt Délibáb 
férjét Kertész Károlyt, il-
letve felnőtt gyermekeiket, 
Délibábot és Balázst is. A 
jelenlévőket, köztük a város 
képviselőit Bakonyi Vero-
nika köszöntötte. A tapol-
cai mozi jelenlegi vezetője 
úgy fogalmazott, nem is 
volt kérdés, hogy kinek a 
nevét fogja viselni a tavaly 
elkészült kisterem és na-
gyon örültek, amikor a név-
adáshoz a hozzátartozók is 
hozzájárultak. Elhangzott, 
Kertész Károlyné Bárány 
Délibáb 1979-től 2005-ig 
volt a tapolcai mozi elhiva-
tott üzemvezetője. – Halk 
szavú, kedves, nagylelkű 

lénye, szakmai alázata, mű-
veltsége, a munkatársakkal, 
embertársaival való em-
patikus bánásmódja köz-
ismert volt, tőle lehetett és 
mindig volt is mit tanulni. 
Dézi nyugdíjas éveiben is 
rendszeresen visszatért, 
meglátogatta a mozit, nagy-
nagy szeretettel beszélgetett 
a régi és új kollégákkal. A 
kisterem kialakítása neki is 
régi álma volt- fogalmazott 
Bakonyi Veronika, aki név 

szerint köszönetet mondott 
azoknak a szakembereknek, 
akik a kisterem tervezésé-
ben, létrahozásában, annak 
műszaki tartalommal való 
megtöltésében szerepet 
vállaltak. Dobó Zoltán pol-
gármester is megköszönte 
a hozzátartozók hozzájá-
rulását a névadáshoz, úgy 
fogalmazott, ezzel is jár a 
köszönet azoknak, akik a 
múltban létrehozták ezt a 
várost, annak épített ér-
tékeit, de szellemiségét is 
megteremtették. Kertész 
Károly a család nevében 
szólt a jelenlévőkhöz. A 
nyugalmazott könyvtár-
igazgató mind Tapolca vá-
rosnak, mind a mozi mun-
katársainak köszönetet 
mondott, hogy ilyen for-
mában is megőrzik felesége 
emlékét, megtiszteltetésnek 
tartja a gesztust. A névadó 
ünnepség közös mozizás-
sal, a Bolero című ameri-
kai film vetítésével zárult a 
Dézi teremben. /Töreky L./

Déziről nevezték el a mozi kistermét

Bakonyi Veronika és Dézi rokonai                         Fotó: tl

A Dézi teremben a vetítés előtt                                Fotó: tl



Új szervezeti felállásban 
kezdi meg a 2024/2025-
ös szezont a TVSE Kézi-
labda Szakosztálya. 

Az idei szezon végén el-
köszön a szakosztályve-
zetői posztjáról Renner 
Irén, aki 7 évig látta el 
lelkesen és áldozatosan a 
szakosztály vezetését. Az 
utódját hamar megtalál-
ták Gelencsér Csilla sze-
mélyében, aki eddig az 
utánpótlás korosztályok-
ban edzőként segítette a 

TVSE sportegyesületét. 
Csilla ambiciózus tervek-
kel vág neki a szakosz-
tályvezetői feladatoknak. 
Az előzetes egyeztetések 
során kiderült, hogy a 
következő szezonban két 
fő célja lesz a helyi ké-
zilabda sportágnak. Az 
első, hogy fejlesszék az 
egységes szakmai tervet 
és hosszútávon egy ala-
posan megtervezett kon-
cepció alapján végezzék 
az edzők a munkájukat, 
a másik a tagok számá-

nak a növelése, különö-
sen a kisebb korosztá-
lyoknál. Csilla munkáját 
technikai vezetőként 
Giczi Klaudia segíti a 
következő szezontól. Az 
edzői stáb már összeállt 
és mindenki támogatja 
a vezetői változásokat. 
Renner Irénnek köszö-
nik az eddig elvégzett 
remek munkát és sok 

sikert kívánnak neki az 
élet más területein! Irén 
egyébként nem távolo-
dik el teljesen a kézilab-
dától és a háttérből segíti 
majd a sportág sikere-
it. Gelencsér Csillának 
eredményes munkát és 
az új kitűzött célok si-
keres megvalósítását kí-
vánja a TVSE vezetése.
                 /Kovács Kristóf/

Megyei U14-U16-os kor-
osztályban a tapolcai 
lányok aranyéremmel 
végeztek a Csermák Jó-
zsef Rendezvénycsar-
nokban megrendezett 
zárófordulót követően. 

Az ajkai csapat elleni pont-
erős játéknak köszönhe-
tően három negyedben 
is magabiztos fölénnyel 
játszottak a Párducok és 
a negyedik negyedben ki-
egyensúlyozott játék sem 
vont el a pontkülönbség-
ből a végeredményben.
A második ellenfelük el-
len már kicsit kiélezet-
tebb volt az összecsapás, 
a fűzfőiek jobban is kezd-
tek, de a koncentráltság 
meghozta az eredményét 
és a tapolcaiak megérde-
melten győztek 15 pont-
tal.  A Párducok nyolc 
győzelemmel nyerték 
meg a bajnokságot. Ta-

polcai Párducok - Ajkai 
Utánpótlás SE  59-19
Tapolcai Párducok - Fűz-
fői AK  46:31
A Csermák József Ren-
dezvénycsarnokban első 
helyen végzett az U16-os 
megyei fiú  bajnokságban 
a Tapolcai Sziklák. 
Az Ajka és a Pápa csapatát 
fogadták a tapolcaiak és 
nem bántak velük kesztyűs 
kézzel. Az ajkai Életreva-
lók SE elleni erős kezdés 
megalapozta a meccs ki-
menetelét, míg a döntőben 
a pápaiakat fegyelmezett 
játékkal két negyed alatt 
kosarazták ki, amit aztán 
nem lehetett ledolgozni. 
A Sziklák így szintén ve-
retlenül, 8 győzelemmel 
végeztek az élen. 
Tapolcai Sziklák - Életre-
valók SE  65-25
Tapolcai Sziklák - Pápai 
Sport Utánpótlási Kft  60-
28 /ks/
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Tatán az Olimpiai Edző-
táborban rendezték meg 
a 2024/2025-ös szezon 
Világ - és Európa Baj-
nokságba beszámító, 
előválogató kvalifikációs 
párbajtőr versenyt.

A kétnapos versenyen 
összesen nyolc fő kép-
viselte a Tapolca Vívó-
klubot: a kadet mezőny 
nyolcas döntőjébe Tarsoly 
Csanád „vívta be magát” 
. Mindannak tükrében, 
hogy két évvel ezelőtt is-
merkedett össze a sport-
ággal ez egy kiváló ered-
mény. 

“Már a csoportmérkő-
zések során is nehéz el-
lenfeleket kaptam és a 
nap elején még nem is 
ment olyan jól a vívás. 
Az első két asszómat el 
is vesztettem, de a mara-
dék négyet sikerült meg-
nyernem. Utána jött az 
egyenes kieséses szakasz, 
ahol már az első asszóban 
egy nagyon erős ellenfelet 
kaptam és egy elég szoros 
küzdelemben 15/14-re si-
került nyernem. A követ-
kező fordulóban egy ag-
resszív vívót kaptam, aki 
ellen meg is sérül a térdem 
de 15/10-re nyertem. Ez-
után a legjobb nyolcért egy 
nagyon erős vívót kaptam, 
aki rendszeresen érmes 
szokott lenni a versenye-
ken. Ebben a kemény asz-
szóban is sikerült 15/10-re 
győznöm. Utána az elő-
döntőbe jutásért sajnos 
15/13-as vereséget szen-
vedtem, de így is nagyon 
örültem, hogy egy ilyen 
kemény versenyen érmet 
tudtam szerezni - foglalta 
össze Csanád a nem min-
dennapi küzdelmeket.

Május 18-19-én, a Békés-
csabai Városi sportcsar-
nok az OLIMPICI Grand 
Prix Csaba Kupának adott 
otthont, ahol Tapolca tíz 
fős csapattal vett részt. 
Több száz fiatal vett részt 
a versenyen, minden kor-
osztályban. 
Bicsérdi Kamilla beküz-
dötte magát a nyolcas 
döntőbe, végül a hetedik 
helyen végzett. 
Május 25-én és 26-án fel-
nőtt magyar bajnokságon 
Bicsérdi Csongor 32. he-
lyen végzett, a felnőtt fér-
fi párbajtőr mezőnyben. 
Az eseményen olimpiai 
bajnok, világranglistán és 
országosan kiemelkedő 
helyen levő versenyzők 
között ez egy kitűnő ered-
ménynek számít. 
A Bicsérdi család min-
denképpen büszke lehet 
a feltörekvő fiataljaikra, 
ugyanis Kamilla és Cson-
gor is elismerésre való tel-
jesítményt vittek véghez.
Keszthelyen rendezték 
meg a kadet (U17) és ju-
nior (U20) korúak má-
sodik előválogatóját a 

2024/2025-ös szezonra, 
jún 2-án. A Magyar Kupa 
versenyen több száz pár-
bajtőröző lépett pástra. 
A Tapolca Vívóklub ver-
senyzői is jól szerepeltek: 
a női párbajtőr kadetben 
Konczek Lina volt a leg-
eredményesebb nyolcadik 
helyezésével. 

Részletes eredmények:
Kadet férfi párbajtőr (81 
induló): 
17. Tarsoly Csanád, 64. 
Klemens Barnabás 

Kadet női párbajtőr (75 in-
duló): 
8. Konczek Lina Melodi, 
75. Hegyi Dorka 

Junior férfi párbajtőr (125 
induló): 
40. Bicsérdi Csongor, 50. 
Tarsoly Csanád, 91. Süke-
tes Miklós 

Junior női párbajtőr (102 
induló): 
13. Tarsoly Borbála, 42. 
Konczek Lina Melodi, 55. 
Konkoly Evelin, 88. Hegyi 
Dorka /ks/

Tapolcai vívók példás helytállása

Lezárult az a 2023-
ban megkezdett au-
dit, amelynek eredmé-
nyeként -  2020-ban 
az MLSZ által kijelölt 
- Körzet Központi stá-
tuszát továbbra is za-
vartalanul folytathatja a 
TIAC VSE.

Az MLSZ megvizsgálta a 
tapolcai egyesület szak-

mai munkáját, illetve 
szervezeti fejlődését, me-
lyet a szövetség megfelelő-
nek talált. 
A TIAC VSE ezúton is kö-
szönetét szeretné kifejezni 
minden résztvevőnek, aki 
ebben az építkezésben segí-
tette az egyesületet: edzők-
nek, munkatársaknak, 
sportolóknak és nem utol-
sósorban a szülőknek is.

Öröm a TIAC-nál, megvan 
a körzetközponti státusz

Magyar Kupa versenyen (kadet, junior) a Tapolcai Ví-
vóklub                                                       Fotó: helyszíni felvétel

Kosáreső után aranyeső

Tapolcai kosarasok az élvonalban                      Fotó: h.f.

Személyi változás, új koncepció a 
TVSE Kézilabda Szakosztálynál

Gelencsér Csilla az új 
szakosztályvezető után-
pótlás tanítványaival
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2024. 05.28.
Magyar Szilvia
Kovács Norbert

2024. 06.01.
Nyári Anikó
Csík Attila

Házasságkötés

2024. 06.07.
Kathi Melinda

Ádám András Bence
2024. 06.07.
Petró Klaudia

Vass Alex

Házasságkötés Nézzük a Malom-tavat online!

www.idokep.hu/
webkamera/tapolcatopart

15 négyzetméteres, 
FULL HD minőségű 
ledfalat állított üzem-
be a Csermák József 
Rendezvénycsarnok. A 
tekintélyes méretű kép-
ernyő előnyeit elsőként 
a június 14-én induló 
2024-es Labdarúgó-
E u r ó p a - b a j n o k s á g 
magyar érdekeltségű 
mérkőzéseire kíváncsi 
szurkolók, majd a nyári 
olimpiai játékok követői 
is élvezhetik az ígéretek 
szerint. A ledfal később 
kerül végleges helyére és 
láthatja el teljes, komp-
lex funkcióját – tudtuk 
meg.

Rédli Károly igazgató a Ta-
polcai Médiának elmond-
ta, 2016-ban, a labdarúgó 
világbajnokság idején, 
kitelepült nagysátor, büfé, 
sörpadok és projektoros 
kivetítő szolgálta ki a ta-
polcai futballrajongók 
igényeit. Ezt a népszerű 
szolgáltatást tudják most 
jóval magasabb szinten 
és költséghatékonyabban 
helyben megvalósítani. – 
Idén a magyar válogatott 
kijutott az Eb-re is, ezért 
úgy gondoltuk, hogy rég-
óta meglévő, eredmény-

jelzőnek szánt 1-1 négy-
zetméteres LED panel 
elemeinket szakemberek 
bevonásával összerakjuk. 
Most indul a próbaüzem, 
a TV adásokat már meg 
tudjuk jeleníteni. Később, 
várhatóan még ebben 
az évben ledfalunk vég-
leges helyére kerülhet. 
Az új technikát később a 
stúdiónkon kívül a ver-
senybírói asztallal is ösz-
szekötjük. Úgy már több 
sportág eredményjelző 
táblájaként és óriás kép-
ernyőként egyaránt funk-
cionálhat, illetve egyéb 
városi, iskolai rendezvé-
nyeket is kiszolgál majd – 
tájékoztatott Rédi Károly.                
          /Írás, fotó:Töreky L./

Óriás ledfalon láthatjuk a meccseket

Semmi akadálya már, hogy nagyban nézhessük az Eb-t

Kiállítást rendeztek 
legszebb munkáikból a 
TÁMK foltvarró klub 
tagjai az intézmény 
aulájában. A tárlaton 
emléksarok kialakítá-
sával tisztelegtek a köz-
elmúltban elhunyt An-
tal Jánosné Éva tagtárs 
előtt. A klub új nevet is 
választott, mostantól a 
„Tűangyalok” nevet vi-
seli- hangzott el a meg-
nyitón.

A szépszámú megjelentet, 
az alkotókat és vezetőjü-
ket Barczáné Tóth Boglár-
ka köszöntötte. Az intéz-
ményvezető könnyeivel 
küszködve megemléke-

zett Antal Jánosnéról is, 
aki 2016-tól, tehát a kez-
detektől a csoport egyik 
legaktívabb, leglelkesebb 
tagja volt, 2017-ben pe-
dig már önálló kiállításon 
is megmutathatta gyö-
nyörű munkáit a közön-
ségnek. Vassné Sárossy 
Gabriella klubvezető 
megnyitva a tárlatot, név 
szerint felsorolta a kiállító 
foltvarrókat, de a névvál-
toztatás okairól, az elmúlt 
év történéseiről, illetve 
a foltvarrás múltjáról és 
jelenéről is szót ejtett. A 
rendezvény fényét a Haga 
Kálmán vezette Tapolcai 
Vegyeskar előadása emel-
te. /tl/

Immár Tűangyalok néven 
nyitottak kiállítást

Felsorakozott a teljes alkotói gárda                       Fotó: tl


